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Van de voorzitter 

Met een nieuwe laptop aan de gang om het voorwoord te schrijven voor een ‘reguliere’ 
Moira-nieuws. Voor al onze nieuwe leden een verrassing, dat eigenlijk wel een klein stukje 
geschiedenis vooraf kan gebruiken. 

Onder het voorzitterschap van Ad Frik ontstonden de eerste ideeën om onze leden iets 
‘biljart-minded’ aan te bieden (Ik schat dat dit in de jaren ‘85 was)*. Een leuk item om tijdens de 
vakantie dagen door te bladeren en te lezen. Een van de eerste edities bestond uit biljartlessen-
oefenstof om onze leden beter te maken. Langzaam aan groeide dit uit tot een blad dat zijn 
weerga niet kent. De laatste jaren is ons clubblad semi professioneel geworden, mede onder het 
bezielende redacteurschap van Hans Spaans en Frans Lauret. Ondanks het feit dat ik de inhoud 
nog niet heb aanschouwd, bij het schrijven van mijn voorwoord, weet ik zeker dat er door hen 
weer een puik stukje werk is geleverd. Ik wil Hans en Frans bedanken voor hun inzet om deze 
editie weer mooi vorm te geven. 

We mochten weer….. Iedereen was weer blij dat de competities begin dit jaar weer van 
start konden. We konden de arena’s weer betreden en het stof van onze keu’s afblazen. 
Misschien niet tot ieders tevredenheid en ook met een aantal hobbels, maar toch. Competities, 
PK’s, toernooien etc…ieder op zijn eigen niveau lekker aan het ballen. Mooi om te zien en leuk 
om te ervaren. 

De activiteiten, voornamelijk georganiseerd door Sven (zomercompetitie, ladder-
competitie, clubavonden met lessen) zijn goed ontvangen. Hulde voor Sven, die zich telkenmale 
inspant om een en ander vlot te trekken. We hopen dat het aankomende biljartseizoen deze 
activiteiten doorgang gaan vinden. Het maakt het saamhorigheidsgevoel van onze leden groter.  

Als bestuur hebben we besloten om aankomend seizoen ons te richten op een aantal 
items; de officiële opening van ons biljartlokaal, ons 50-jarig jubileum. Beide evenementen 
hebben geen doorgang kunnen vinden door alom bekende oorzaken. We gaan als bestuur aan het 
einde van dit jaar hier bij stilstaan. U ontvangt hiervoor vanzelf een uitnodiging.  

De jaarvergadering kende een mooie opkomst en we bedanken de leden voor hun 
gedeelde inzichten en voorstellen. De teamindelingen voor aankomend seizoen wijzen weer in de 
richting van de ereplaatsen. Gezien de kwaliteit binnen de teams mag verwacht worden dat de 
teams weer meestrijden om de podiumplekken.  

Na 2 jaar is het dan toch eindelijk zover dat onze biljarts voorzien worden van nieuwe 
lakens. Op woensdag 27 juli 2022 zal door Van Esch biljarts uit Deurne onze biljarts worden 
gesteld, lakens worden vernieuwd en het benodigde onderhoud worden gepleegd. Als bestuur 
hebben we er alle vertrouwen in dat de biljarts voor de komende competities en PK’s er weer 
geweldig bij komen te staan. 

Nieuwe lakens en een nieuw seizoen. Dat vergt ook een iets andere aanpak om ons lokaal 
weer mooi en fris te houden. Vanuit de vergadering kwam er een voorstel om elke week een 
team aan te wijzen, die met elkaar schoonmaakklussen doen. We zullen als bestuur een 
schoonmaakrooster maken en dat delen met al onze leden. De lijst met schoonmaak-activiteiten 
zullen we in ons lokaal neerhangen. Laten we er met zijn allen voor zorgen, dat ons lokaal tip top 
in orde blijft.  
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Door de bijdrage van Henk van Kouwen zijn er onder de biljarts rekken geplaatst, waarop 

de keukoffers gelegd kunnen worden. Laten we er met zijn allen op toe zien, dat wij dit zelf  

doen, maar ook onze tegenstanders. Alles netjes uit de weg onder de biljarts. Henk nogmaals 

bedankt voor jouw werkzaamheden; het ziet er puik uit!  

Ik wens iedereen een fijne vakantie en we zien elkaar weer. 

André Meijer 
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Notulen ALV MOIRA 23 mei 2022 
Totaal competitieleden: 42; Aanwezig: 28; Afgemeld: 5 
Totaal recreantleden: 41; Aanwezig: 3; Afgemeld: 4 
Aanwezige donateur: Ad Frik. Aanvang vergadering: 20.00 uur 
Locatie: biljartzaal Jan Massinkhal 

1. Opening en mededelingen
Door de voorzitter:
- welkom. Eerst 1 minuut stilte i.v.m overlijden Gerard Brans, Jan

Schaepkens en George Supusepa.
- gemeente Nijmegen scheldt 1 kwartaal huur kwijt wegens Corona,

voordeel € 633.
Vanuit KNBB bondsbureau: 
- zoekt 2 juristen voor afstemming reglementen met statuten.
- zoekt nieuwe penningmeester.
- landsfinale alle competities te Nieuwegein van 30 juni t/m 11 juli.
- mogelijkheid tot stimuleringssubsidie van € 850 voor sportclubs, bijv. om

bepaalde doelgroepen (ouderen) aan de club te binden. Moira gaat
onderzoeken of we hiervoor in aanmerking komen.

Vanuit District Nijmegen: 
- nieuwe wedstrijdleider Jan Doeleman gaat naleving regels voor spelen

competitie en PK strenger toepassen.
- vanaf 2022/2023 worden er in elke PK bij voorwedstrijden 4 partijen

per speler gespeeld.
- ALV district is zaterdag 28 mei a.s. Enkele leden opperen te ageren tegen

het intervalsysteem. Daartoe zal in een ledenvergadering van Moira eerst
een meerderheid nodig zijn, voordat het Moirabestuur ermee naar het
districtsbestuur kan. Frans Lauret en Hans Spaans werken dit verder uit
en zorgen voor een enquête onder de Moiraleden.
Er ontstaat enige discussie welke leden stemrecht hebben; alle leden, of
alleen competitiespelers? Bestuur Moira gaat uitzoeken aan de hand van
Statuten en Huishoudelijk Reglement wat kan, en wat wenselijk is.

Vanuit bestuur Moira: 
- Terugbetaling obligaties: is 1x gebeurd op verzoek van een lid.

Volgend jaar worden 3 of 4 obligaties uitgeloot. Leden kunnen nu al laten
weten geen prijs te stellen op terugbetaling, en daarmee donateur van
het vrijgekomen bedrag worden.

- Nieuwe lakens: we hebben 3 offertes, alle rond de € 2.500. Bestuur zoekt
uit welke de beste optie is, de kleur blijft blauw.

- Teams die een set nieuwe ballen willen vóór eind juli opgeven bij
bestuur.

- We zoeken een schoonmaakploeg. Henk en Lenie van Kouwen treden al
op als gastheer/-vrouw bij het topteam, zo zoeken we ook een groepje
mensen die periodiek de zaal schoonhoudt. Vanuit de vergadering komt
het voorstel een corveelijst per team te maken. We gaan dit uitwerken.
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- Sven zoekt hulp bij het uitwerken van diverse wedstrijdelementen.
Graag melden bij bestuur of rechtstreeks bij Sven.

- Moira-Nieuws: Hans Spaans en Frans Lauret vragen bestuur na te gaan
wat de toekomst van dit periodiek is, omdat ook de Effe Bijpraten en de
website nieuwsbronnen zijn. Verzoek aan de leden om voor komende
uitgave nog vóór eind juli een stukje aan te leveren. Hoeft niet perse over
biljarten te gaan, maar kan ook over andere sport of hobby gaan.

Vraag Riley Albers: komt er nog een pinmogelijkheid op de  
drankenautomaat? Voorzitter: we zijn nog steeds in onderhandeling met de 
cateraar om dit te regelen, wordt vervolgd dus. 

  Foto Wil Merx 
2. Welkom nieuwe leden

Voorzitter heet eerst ereleden Gerard Samson en Ad Frik welkom,
vervolgens alle nieuwe leden. Vooral het aantal recreantleden groeit snel,
maar er zijn ook enkele nieuwe competitiespelers.

3. Notulen vorige ALV (27 mei 2019)
Eén vraag, inzake jubileumfeest; dit gaan we eind 2022 combineren met de
(vanwege Corona) uitgestelde officiële opening van onze biljartzaal.
Voorstel vanuit de vergadering om dit te combineren met een soort
Kersttoernooi en hiervoor sponsoring te zoeken.

4. Financieel verslag
Dit ligt sinds een uur voor de vergadering ter inzage, maar niemand heeft
hiervan gebruik gemaakt. Ondanks de flinke investeringen voor de aanleg
van de biljartzaal staat Moira er financieel gezond voor. Dit komt mede door
flinke groei van aantal leden en door de Bosa-subsidie. De spaarrekening is
gereserveerd voor terugbetaling obligaties. Zodra een lid laat weten geen
terugbetaling te willen, verhuist dit geld naar de lopende rekening, en komt
het vrij voor financiering van andere wensen zoals camera’s, digitaal
infobord e.d. Ook is er een wens voor andere, smallere tafels, maar
hiervoor is (nog) geen budget. De onderhandelingen met cateraar
Stouthamer gaan ook over een deel van de omzet uit de drankenautomaat.
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Vraag Ruth vd Bogaard: wanneer is bepaald dat we niet zelf drank mogen 
verkopen? Voorzitter: in huurcontract met gemeente heeft gemeente 
verplicht gesteld, dat de drankenomzet door cateraar Stouthamer moet 
gebeuren. Af en toe heeft de drankenautomaat een storing, Andre en William 
overleggen met Stouthamer over oplossingen. 

Ad Frik: de gemeente stelt subsidie beschikbaar voor bijzondere projecten. 
Hij adviseert contact op te nemen met Sanne (van de gemeente) om te 
informeren naar de mogelijkheden. 
Harry Reinink: is er een begroting gemaakt voor de kosten van 
jubileumfeest en officiële opening? William: ja. 
Ruth vd Bogaard: biedt zijn hulp aan Sven aan voor organisatie 
Kersttoernooi i.c.m. openingsfeest. 
Voorzitter vraag de vergadering of zij de penningmeester decharge wil 
verlenen voor zijn financieel beheer, hetgeen volmondig gebeurt. 
Harry Reinink meldt zich aan om volgend jaar de “kas te controleren”. 
Voorzitter deelt mee dat dit een initiatief is dat uit de leden moet komen, 
het bestuur hoeft geen kascontrolecommissie te benoemen. De  
vergadering stemt in met de kascontrole door Harry Reinink. 

Foto Wil Merx 
5. Competitie en PK uitslagen

Sven doet mededeling van de prestaties van onze teams in de verschillende
klassen.

6. Evaluatie JMH
Voorzitter vraagt de vergadering wat we nog missen? Voorstel komt voor
een handendroger met doek of papier op het herentoilet, net zoals er op het
damestoilet hangt.

7. Herinrichting achteringang JMH
De gemeente gaat de achteringang verbeteren: afdak, plantenbakken,
bebording met de aanwezige huurders e.d. Vraag is alleen hoe snel de
ambtelijke molens gaan draaien.
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8. Update vluchtelingenopvang JMH
Voorzitter bedankt de diverse leden van Moira die zich hebben aangemeld
als vrijwilliger voor de catering van de vluchtelingen. Voor 1 juni zijn de
laatste vluchtelingen ergens anders ondergebracht, daarna wordt de JMH
heringericht voor de 4Daagse.

9. Kanjertrofee
Het bestuur was er snel uit wie dit jaar deze trofee verdient: Henk van
Kouwen. Samen met vrouw Lenie gastpaar bij het topteam, Henk heeft
keu-standaards gemaakt, en is nu bezig onder de biljarts een plateau te
maken waarop spelers hun foedraal e.d. kunnen leggen. Onder applaus
wordt de bokaal aan Henk uitgereikt.

Foto Wil Merx 

10. Borduren overhemden
Sven: indien je op jouw biljartoverhemd een clublogo wil laten borduren,
dan vóór 1 juni brengen bij DressMe, Groenewoudseweg 2, Nijmegen. En
eerst je eigen overhemd voorzien van een label met je naam. Wil je ook een
nieuw overhemd, dan z.s.m. daar uitzoeken. Kosten borduren rond € 11,
een overhemd zal ongeveer € 65 kosten.
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11. PK-inschrijvingen seizoen 2022/2023
De lijst ligt bij Sven: nu direct aanmelden, anders z.s.m.; begin juni moet
de lijst ingeleverd worden bij de wedstrijdleider van het district. Het
inschrijfgeld voor PK in het district bedraagt € 8.
Vraag uit de zaal: de contributie voor Moira bedraagt voor seizoen
2022/2023 € 130 voor competitieleden en € 75 voor recreantleden.

12. Teamindeling seizoen 2022/2023
Andre en Sven hebben een opzet gemaakt die op een groot scherm wordt
getoond. Met alle betrokken teams volgt overleg over teamsamenstelling,
toevoegen reservespelers, welke speelavond, wie teamleider. Voor een
aantal teams staat de speelavond nog niet definitief vast, ook kunnen er in
sommige teams nog reservespelers bijkomen. Het uiteindelijke resultaat
komt als aparte bijlage bij deze notulen.

13. Rondvraag
Harry Reinink: hij en zijn team ergeren zich aan de kleding van sommige
tegenstanders. Hij vraagt het Moirabestuur om op de ALV van het district te
vragen scherper toe te zien op naleving van de kledingvoorschriften.
Toevallig is dit een agendapunt van de nieuwe districtswedstrijdleider Jan
Doeleman. Zijn verzoek is voortaan elke niet-naleving als opmerking te
verwerken op het wedstrijdformulier, pas dan kan het districtsbestuur
maatregelen nemen, eventueel sancties opleggen. Andre zal dit komende
ALV van het district aan de orde stellen.

Ruth vd Bogaard: vraagt of is vastgelegd dat er sponsors gevraagd worden 
voor ons jubileum- en openingsfeest. Reactie bestuur: ja, ga je gang als je 
sponsors wil benaderen. 

Hans Spaans: a) heeft als wedstrijdleider tijdens een PK meegemaakt dat 2 
van de 4 arbiters niet kwamen opdagen. Dat was zacht gezegd minder leuk, 
wie is verantwoordelijk? Sven: is als clubwedstrijdleider 
eindverantwoordelijk, hij gaat komend seizoen de ingedeelde arbiters de 
week ervoor benaderen om ze te herinneren aan hun telverplichtingen. Als 
dit op de dag zelf onverwachts gebeurt, dan eerst proberen Sven te 
bereiken, en daarna Andre. 

b) Waarom staan wij geen andere clubs toe in de JMH? Andre legt uit dat de
Moiraleden de gehele investering voor de inrichting hebben bekostigd. Hoe
ga je nieuwe clubs daarvoor laten betalen? Bovendien krijg je dan discussie
of medezeggenschap over de inrichting: welke lakens, scoreborden, tafels,
noem maar op. Dat willen we niet. Andere teams zijn van harte welkom,
maar dan wel onder de vlag van Moira. Met het ene team van Caramba
waren al andere afspraken gemaakt, die blijven we respecteren.

 Jean Verbeet: de website van Gewest Midden-Nederland afdeling 2 is weer 
up-to-date, Jean zorgt voor het beheer ervan. 

 Henk van Kouwen: kan het bestuur de mogelijkheden voor een 
geavanceerder koffiezetapparaat met meer capaciteit bekijken? Nu duurt 
het erg lang voor grotere groepen mensen hun kopje koffie krijgen. Bestuur 
gaat hierover overleggen met de cateraar. 

 Pia Helmich: a) notulen bestuursvergadering maart 2022: hoe zit het met 
dat digitale infobord? Andre: we zijn de mogelijkheden hiervoor en de 
financiering ervan aan het uitwerken. 
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b) Hoe zit het met de ballen in de kast? Andre: De ballen die zo in de kast
liggen zijn vrij voor gebruik. Als je een set eigen ballen hebt en wil
voorkomen dat anderen daarmee spelen, zul je ze óf mee naar huis moeten
nemen, óf een houten kistje met slot kopen en ze daarin opbergen. Zie de
kistjes die het kaderteam hiervoor heeft.

 Harry Rullmann: vindt het jammer dat het topteam bij haar 
thuiswedstrijden arbiters van buiten de club moet halen. Met zoveel leden 
moeten we dit toch in eigen beheer kunnen doen. Doet een beroep op de 
leden om, al is het maar een halve dag, te komen arbitreren. Vrijwel altijd 
lopen de wedstrijden heel gemoedelijk, dus angst voor commentaar is niet 
nodig. Bovendien zie je biljarten van hoog niveau. Hij is bereid enkele keren 
uitleg te geven hoe ankerkader geteld moet worden; is gemakkelijker dan 
je denkt, maar ook tellen van libre en bandstoten is welkom. 

 Lucas Brans: bedankt de Moiraleden uitgebreid voor de eer die ze vader 
Gerard hebben bewezen bij zijn uitvaart, de rondjes rond de JMH waren 
indrukwekkend.  

14. Sluiting
Om 22.45 uur sluit voorzitter Andre de vergadering, onder dankzegging
aan allen voor hun aanwezigheid en inbreng.

Voorzitter: Andre Meijer 
Secretaris: Harry Rullmann 
Penningmeester: William Braam 
Wedstrijdleider: Sven Nabuurs 

---------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

CONTRIBUTIE SEIZOEN 2022/2023 

In de mail van 31 juli is reeds een oproep “betaling contributie” aan de leden gedaan.  
Heeft u nog niet betaald dan het verzoek namens de penningmeester om de contributie voor 
komend seizoen 2022-2023 alsnog over te maken. 

De contributie voor seizoen 2022/2023 bedraagt: 
* voor competitieleden € 130;
* voor recreantleden € 75.

Voor elke PK-inschrijving is € 8 aan de penningmeester verschuldigd. 

Mocht iemand een biljartvestje of een embleem hebben besteld, dan graag € 67,- (voor het 
vestje) en € 10,- (borduren van het embleem) over te maken. 

Graag vóór 1 september a.s. op rekeningnr.  NL20 INGB 0002 6968 42 
ten name van Biljartvereniging Moira 

Vriendelijke groet, 
Harry Rullmann 
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 Dankwoord van Lucas Brans 
        uitgesproken tijdens de Algemene Vergadering van Moira 23 mei 2022 
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Interview met André Meijer
door Frans Lauret 9 juni 2022 

Door verkeershinder komt André een uurtje later dan gepland aan in huize Lauret. Nadat hij is 
bijgekomen van zijn werkzame dag krijgt hij tot zijn verbazing de hartelijke felicitaties. 
Vervolgens krijgt hij tot zijn blijde verrassing een witte en roze roos overhandigd, als 
aandenken aan de 14de huwelijksdag van hem en Natalja van enkele dagen terug waarna alles 
voor hem op zijn plaats valt. De thee wordt geserveerd, het water staat koud. Het interview 
kan beginnen. 

André, voor de meeste Moira-leden ben je uiteraard geen onbekende. Sterker nog: jouw naam 
en de biljartvereniging Moira worden menigmaal in één adem genoemd. Recent zijn er ook 
nog eens een keer twee interviews met jou gepubliceerd, een in De Gelderlander en een op de 
site van de KNBB (na te lezen op de site van de BILJARTVERENIGING MOIRA onder  
“Moira-nieuws”.)  

Vandaag proberen we wat meer buiten de gebaande paden te treden en daarbij met name het 
persoonlijke aspect naar voren te laten komen. Veel plezier!

André, kun je allereerst wat vertellen over jezelf?   
Ik ben André Meijer, geboren 22 december 1960. In de onderstad van Nijmegen, dus niet de 
geweldigste wijk van de stad. Ik heb op school gezeten bij de Kronenburgersingel waar 
vroeger de hoertjes liepen. Dat is overigens waar Frank Boeijen over zingt, het Kronenburger 
Park dat was mijn play-ground. Wij woonden op 50 meter afstand van het park in de 
Pijkestraat. Ik heb een oudere zus en een jongere broer. We zijn opgegroeid in een gezin dat 
zeer hecht was. Mijn vader had anderhalve baan. Dat deed hij niet zozeer omdat hij het leuk 
vond, maar veel meer om ons de kans te geven om te studeren. Van zijn loodgieterssalaris kon 
hij ons niet laten studeren, daarom werkte hij ook nog in het café na zijn werk tot ’s nachts 1 
uur om vervolgens weer vroeg op te staan om te gaan loodgieteren. Daar heb ik in mijn eigen 
leven wel heel veel werkethos aan overgehouden. Ik kan bijvoorbeeld heel moeilijk stilzitten, 
dit hier bij jou zitten voor het interview kost me gewoon moeite. 

Ook voor de foto even stilzitten aan het begin van het interview  foto: Carla 
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André bijna bij de hoeren op schoot  naar school 

Aan de Kronenburger singel heb ik op de lagere school gezeten en heb overigens vlak bij de 
hoeren op de kleuterschool gezeten op de Nieuwe Markt. Daar waar de dames van plezier aan 
de voorkant aan het werk waren, was ik aan het leren aan de achterkant. Na de Sint 
Jozefschool op de Stieltjesstraat met het gymnasium ben ik naar de Carmelschool gegaan. Op 
de Lagere School werd ik altijd gezien als ‘de professor’, dat was mijn bijnaam. Zonder te 
willen discrimineren kan ik niet anders zeggen dan dat ik er best wel bovenuit stak. 
Bijvoorbeeld bij rekenen in de vierde klas ging mijn onderwijzer al naar de LTS ernaast om 
daar rekenboekjes op LTS-niveau te halen. Nadat ik VWO-advies had gekregen ging ik naar 
het Canisius College waar ik een VWO-B pakket heb gedaan met Engels, Nederlands, Duits, 
Wiskunde 1 en 2, Natuurkunde, Scheikunde en Economie. Ik ben een echt B-mens, talen vond 
ik niet zo geweldig. Na het VWO lang nagedacht wat ik wilde worden: architect of ingenieur 
of naar de KMA of de Politieacademie of de Slagersvakschool. Ik wist het gewoon niet, dus 
ik pakte een dart en ik gooide … en het werd de KMA.  

En het werd helemaal niks, ik had beter een andere keuzemethodiek kunnen hanteren. Na 
een jaartje ben ik daar weggegaan en heb nog even drie maanden mijn dienstplicht moeten 
vervullen op de Limos. Na een jaartje Slagersvakschool en werken bij de HOGRO 
uiteindelijk toch gekozen voor de Politie. Omdat ik moeite had met autoriteit besloot ik om te 
beginnen bij de basis. Zo ben ik van cadetje tot agent tot hoofdagent, brigadier, inspecteur tot 
teamleider TGO opgeklommen. In 2013 ben ik uiteindelijk naar de Academie gegaan waar ik 
mijn theoretische kennis aan de praktijk kon koppelen. Zulke docenten zijn natuurlijk schaars, 
die de ervaren praktijk aan de studenten kunnen overbrengen.  

Dus eigenlijk had je problemen met het accepteren van autoriteit en tóch koos je voor een 
opleiding waar accepteren van autoriteit onmisbaar is …. 
Klopt maar in elke opleiding zit een hiërarchische structuur, ook als je op school werkt. 

Maar daar ben je wel autonoom. 
Zeker, maar toch heb ik het gedaan. En ik heb er geen moment spijt van gekregen, van al dat 
politiewerk omdat ik heel veel bevrediging vond in bijvoorbeeld het persoonlijke contact dat 
ik had met slachtoffers van misdrijven nadat ik de boef had gevangen. 

Dat dit persoonlijke voor hem inderdaad heel veel betekent blijkt uit het verhaal dat hij 
vervolgens opdist, een verhaal waarin hij een doodzenuwachtige oude vrouw geruststelt en 
tot zijn aangename verrassing twee weken later een attentie in ontvangst mag nemen voor zijn 
gewaardeerde aanpak. (FL) 
Had je in je kinderjaren ook al echt hobby´s? 
Als kind had ik niet echt hobby´s. Schaatsen vond ik niks. Op 10-jarige leeftijd begon ik al te 
biljarten. Mijn opa biljartte natuurlijk ook. Naast het biljarten had ik niet echt andere hobby’s. 

Hoe zou jij je opvoeding omschrijven en wat heb je meegekregen voor later? 
Geen autoritaire opvoeding, we werden vrijgelaten. We konden onze eigen keuzes maken. 
Voor zover het binnen het budget paste uiteraard. Heel veel steun gekregen in de beslissingen 
die we moesten nemen. Mijn vader was altijd aan het werk, mijn moeder stond altijd voor ons 
klaar. De zorgzaamheid heb ik van mijn moeder meegekregen en dat hebben mijn kinderen nu 
ook. Van mijn vader heb ik geleerd om altijd door te zetten en dingen te bereiken, ook al 
lagen de kansen niet voor het grijpen. Dankzij onze opvoeding zijn we er allemaal in geslaagd 
om ons aan de soms criminele omgeving te ontworstelen en op te klimmen in de maatschappij 
en goede banen te krijgen. 
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André als samoerai 

In het Management Development Traject kreeg ik een opdracht een aantal personen op te 
schrijven die iets voor mij betekend hadden. Op mijn lijstje zette ik Kobe Bryant, Ronnie 
O´Sullivan, Magic Johnson, Johan Cruijff en mijn vader. En ik moest vervolgens de 
gemeenschappelijke factor zoeken in wat ze hadden meegemaakt, want “dat heeft je gemaakt 
tot wie je bent.”  En ik kwam tot de conclusie dat deze mensen allemaal zijn opgegroeid in de 
sloppenwijken van hun stad, ik kom zelf ook uit de onderstad. En we hebben ons er allemaal 
uit gewerkt. Dat is de reden waarom ik een samoerai op mijn arm heb laten tatoeëren. Een 
Japanse strijder, ik ben namelijk oosters ingesteld. Dat is een krijger die nooit opgeeft, die 
altijd iets probeert te bereiken. 

Pa als vaste supporter 

De band met broer en zus is goed. Ik ben de middelste. Vooral met mijn zus heb ik een goede 
band. Wij zorgen ook nog voor ons moeder. Wij koken voor haar, ze is 89 en woont nog 
zelfstandig. Pa is al vroeg overleden 66 jaar oud. Pa kwam altijd kijken naar mijn 
biljartwedstrijden. Hij schreef dan altijd. Moeder ging soms ook mee. 
Kun je ons wat meer vertellen over je kinderen en je vrouw? 
Eerst ben ik getrouwd met Sylvia, een vriendinnetje van vroeger, maar tè snel getrouwd en 
ook weer snel gescheiden. Björn is onze zoon, inmiddels alweer 33. Vervolgens getrouwd met 
Ingeborg, met haar een dochter, Milou gekregen. Maar na 3 jaar huwelijk is dit stuk gelopen. 
Moeilijke periode gehad, maar toch kwam die krijger weer in me naar boven en heb ik mezelf 
verplicht 3 jaar lang niet te daten en alleen te blijven. En toen heb ik Natalja leren kennen op 
een bruiloft van wederzijdse kennissen.  
We zijn in 2008 getrouwd op de FBI Academy in Amerika in Quantico vlak bij Washington 
DC. Inmiddels 14 jaar getrouwd. We hebben geen kinderen samen. Ik heb een geweldige
vrouw, ze is hoog sensitief. Ze voelt of mensen eventueel een verborgen agenda hebben. Ook
emoties voelt ze heel snel. Ze heeft tot voor kort gewerkt bij een juwelierszaak , maar helaas
is ze nu afgekeurd. Gehinderd door een longziekte wordt ze erg beperkt in haar
mogelijkheden.

Als je jezelf zou moeten karakteriseren, hoe zou dan deze beschrijving eruitzien?  
Perfectionistisch, strijdvaardig, oprecht geïnteresseerd in anderen, goed ontwikkeld 
empathisch vermogen, groot doorzettingsvermogen. Een echte teamplayer is André ook wat 
zeker ook blijkt uit de manier waarop hij met gepaste trots vertelt hoe hij van de 33 
moordzaken er 32 heeft opgelost, daarbij het belang van het teamverband benadrukkend om 
tot zo’n resultaat te komen. André: “Zo iets kun je niet alleen. De crux is: Hoe krijg je nou 
een team zo gek om met zijn allen ervoor te strijden tot een oplossing te komen? Ik was goed 
in teambuilding en kreeg daardoor veel voor elkaar.” 

André een echte teamplayer 

En je rechtvaardigheidsgevoel? 
Zeker, klopt ja. Maar anders ga je niet bij de politie. Ik kan er ook heel slecht tegen als me 
onrecht aangedaan wordt. Als ik in mijn recht sta, wil ik ook het recht hebben. Dan moet ik 
ervoor oppassen dat ik niet doorsla en agressief word. Dus dat gevoel van rechtvaardigheid is 
wel een groot goed van mij. 

Je intrinsieke motivatie om dingen voor elkaar te krijgen. Met de vuist op tafel slaan en 
zeggen: het komt goed! Waar komt die vandaan? 
Nou, ik denk toch dat het van mijn vader komt. Hij zei altijd: “Blijf wie je bent. Je mag alles 
vergeten wat ik ooit tegen je gezegd heb of wat ik je geleerd heb, maar bedenk één ding: Als 
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je ‘s morgens in de badkamer in de spiegel kijkt, ben je dan André Meijer die je wil zijn of zie 
jij een André Meijer die door anderen gemaakt is? Ik hoop dat je voor het eerste kiest, dat je 
altijd jezelf blijft en kiest voor de normen en waarden die ik je heb meegegeven”. En dat 
houdt dus ook in: strijden, want mijn vader heeft ook altijd gestreden om óns maar te kunnen 
laten studeren! Dus ik denk dat het daar wel vandaan komt.  

Is er verder nog iets dat je als een karaktertrek van jezelf beschouwt? 
Iets wat ik eerder misschien wel een beetje heb gemist en dat is liefdevol, bijvoorbeeld naar 
mijn zus, naar mijn kinderen, naar mijn moeder die ik nog altijd zo vaak als mogelijk is 
bezoek. 

En dan komen we nu te spreken over een gevoelig onderwerp: Gerard Brans.
Hoe en wanneer hebben jullie elkaar leren kennen? 
Dat was – zoals ik al beschreven heb in “Ode aan Gerard Brans”, verschenen in Special 
Moira-Nieuws over Gerard Brans - toen Gerard in Café Samson door de ballotagecommissie 
(lees: Gerrit Samson) werd aangenomen als lid van de BV Moira. Toen hebben we omdat ik 
daar toevallig aanwezig was voor de eerste keer kennisgemaakt. Kort daarna kwamen we al in 
één team: Gerard, Gerrit en ik. Toen is onze eerste band ontstaan. Deze band is aanzienlijk 
versterkt toen er een noodlottig ongeval plaatsvond bij Gerards bedrijf waarbij een chauffeur 
met zijn hoofd tussen de laadklep kwam en ik daar als eerste politieagent ter plaatse was. De 
rol die ik speelde bij de opvang van familie en nabestaanden heeft de band enorm versterkt. 
Ook de samenwerking in het bestuur heeft zeker aan een verdere verdieping van de 
persoonlijke band bijgedragen. 

Ik heb persoonlijk de indruk dat jij door je vriendschap met Gerard als mens bent gegroeid. Is 
deze indruk juist? Wat maakte de band tussen Gerard Brans en jou zo uniek? 
Deze indruk is juist. Dat vind ikzelf ook. Kijk, mijn vader was geen ondernemer, Gerard 
Brans zat nooit stil en was wél een ondernemer. Onze band was in de beginperiode van ons 
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gezamenlijk bestuur zo hecht dat we elkaar altijd recht in de ogen konden kijken en open onze 
mening durfden te verkondigen. We waren het lang niet altijd eens maar hadden wel altijd 
respect voor elkaar. We vonden daardoor wel steeds een uitweg, een compromis en kwamen 
tot een gerichte oplossing. Al snel vonden we elkaar in het streven om Moira gezond en 
toekomstbestendig te maken. Hoe kunnen we Moira beter, groter, mooier maken? De groei 
die ik heb meegemaakt door de samenwerking met Gerard ligt vooral in de manier van hoe ik 
tegen dingen ben gaan aankijken. In het begin was ik steeds te rechtlijnig, ik heb moeten leren 
daarvan af te wijken omdat ik merkte dat dat mij niet hielp. Gerard heeft me geholpen vanuit 
meerdere ook beschouwende  perspectieven dingen te bekijken om dan pas een oordeel te 
hebben terwijl ik eerder volledig ging voor mijn gelijk. Zo gaan we het doen en niet anders! 
De scherpe kantjes van mijn rechtlijnigheid heeft Gerard er niet zozeer afgeschaafd als wel 
afgebeiteld! 

Gerard als tweede vader 

Is er niet ook iets op het emotionele vlak, iets dat dieper gaat? 
Wat hij geweldig deed en wat boven aan mijn lijstje staat, heeft te maken met persoonlijke 
omgang. (met grote nadruk) Hij presteerde het om op zijn bedrijf  e l k e  m i d d a g kroketjes 
te bakken of een soepje te maken voor zijn chauffeurs en zijn verdere personeel om die 
vervolgens ook nog een keer zelf met Trees samen op te scheppen. Toen dacht ik: dat is nou 
een leidinggevende die ikzelf ook wil zijn. Iemand die respect heeft voor zijn personeel, 
ongeacht de functie die de werknemer bekleedt. Dat is iets wat ik echt wel heb meegenomen 
van hem. Je moet ervoor zorgen dat je als een team functioneert. Dat telt! 

André, je was erg emotioneel toen Gerard plotseling stierf. Dat was natuurlijk niet zonder 
reden ….. 
Ja, ja …. Maar het is natuurlijk ook zo, kijk, mijn vader viel weg in 1996 en toen hadden wij 
onze eerste gezamenlijke bestuursperiode. Dus eigenlijk zag ik hem ook een beetje als een 
soort vader, godfather, adviseur. Je kunt rustig zeggen een tweede vader. Ik kon altijd bij hem 
terecht voor advies  - maakte niet uit hoe laat het was – maar hij liet altijd de beslissing aan 
jou. Hij zei nooit: je moet dit of dat. Nee, hij somde de voor- en nadelen op en jij besliste 
uiteindelijk. Op sommige kruispunten van mijn leven is Gerard voor mij van onschatbare 
waarde geweest! 

We gaan nu naar een onderwerp dat niet geheel onbesproken kan blijven: de opening van de 
nieuwe lokaliteit in de Jan Massinkhal. Ik wilde beginnen met het voorlezen van een citaat uit 
De Gelderlander van 15 oktober 2020: 
“Volgend jaar is er, vanwege het vijftigjarig bestaan van Moira, een groot Nederlands 
kampioenschap in de Jan Massinkhal. Meijer is daar bijna dagelijks te vinden. Maar thuis 
heeft hij geen biljart meer staan. ,,Dat is beter voor de relatie.'' (einde citaat).  
Door corona is van de plannen om het vijftigjarig bestaan van de club te vieren helaas niets 
terechtgekomen. Zijn er al nieuwe plannen gesmeed om dit jubileum te vieren? 

Feestelijke opening Jan Massinkhal 

Onlangs hebben we een bestuursvergadering gehad en daarin is besloten om aan het eind van 
dit jaar alles in één keer te vieren: én het 50-jarig jubileum én de opening van de biljartlocatie 
in de Jan Massinkhal. Die is immers nooit officieel geopend. En natuurlijk ga ik Trees en de 
kinderen vragen om daarbij aanwezig te zijn. Dan hebben we ook een nieuwjaarsborrel en zo, 
met een hapje en een drankje. Met enig geluk is ook Burgemeester Bruls aanwezig en als hij 
….. 
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Alle ruimte voor burgemeester Bruls 

Is daar ruimte genoeg voor? 

Voor Bruls??  
(uitdrukkelijk schertsend) 

Nee, dit mag niet 
in het interview.  

      de Rooie  
 Burgemeester (G.Br.)

Hoe heeft de relatie zich ontwikkeld na het weghalen van het biljart uit de woning? 
Uit het antwoord van André blijkt heel duidelijk dat de zinsnede “Dat is beter voor mijn 
relatie” slaat op de situatie in 1999 toen hij samen met de woning meteen ook het biljart had 
verkocht vanwege de negatieve connotatie. Schoon schip maken dus! Hiermee viel meteen de 
hele bodem onder de ironisch bedoelde vraag van de interviewer weg in een onpeilbare 
diepte! (FL) 

Wat zijn - buiten het biljarten - je voornaamste hobby’s in volgorde van belangrijkheid? 
Mijn vrouw en kinderen als je dat als hobby kunt beschouwen. Dan versta ik onder hobby dat 
waar je met liefde veel aandacht aan besteedt. Dat is mijn associatie met hobby. En daarna 
bonsai. Over het laatste heb ik ooit een stukje geschreven in het Moira-nieuws. Verder - sinds 
ik niet meer voetbal - wielrennen en spinnen. Ik geef bijvoorbeeld spinningles op de 
Politieacademie aan docenten. 

2001 - Andre geeft een cursus over Bonsai bij het 30-jarig jubileum van Moira 

Ik had zelf nog gedacht aan binnenhuisarchitectuur … 
Ja, ik weet niet of dat een hobby is. Ik vind het wel leuk om dingen te maken, te veranderen, 
kleuren bij elkaar te zoeken wat ik altijd met mijn vrouw samen doe. Via Pinterest maken we 
allebei een “bord”, dan delen we dat en komen tot iets wat we beiden mooi vinden. Dan ga ik 
het maken en zij zoekt de kleuren.  

Ik had verder ook nog gedacht aan klussen … 
Dat hoort bij binnenhuisarchitectuur. Maar ook tuinen vind ik geweldig. Ik heb enkele keren 
een Japanse tuin gemaakt bij mensen in de voortuin. 
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Je vertelt over klussen en tuinieren alsof het een vanzelfsprekendheid is dat op een 
verantwoorde manier te doen. Voor mij is het dat beslist niet! André, waar heb je je 
vaardigheid vandaan? Heb je die van nature of heb je die langzaam aangeleerd? 
Ik vind het moeilijk om daar een specifiek antwoord op te geven. Voor een deel zal het van 
nature zijn, maar je mag niet vergeten dat mijn vader loodgieter, mijn opa timmerman en mijn 
zwager opzichter in de bouw was. En mijn oom was schilder. Door mee te lopen en goed te 
kijken heb ik natuurlijk ontzettend veel geleerd. 

André toekomstig klussenier?! 

En je hebt dus duidelijk interesse in het uitvoeren van allerlei klussen …. 
Een jaar of 10 geleden heb ik zelfs tegen Natalja uitgesproken dat als ik het niet meer leuk 
zou vinden bij de politie, ik dan wel een eigen klussenbedrijf wilde beginnen. 

Wat me opvalt, André, is dat je biljarten niet nog een keer bij je hobby’s hebt genoemd! 
(Verbaasd) Maar dat hadden we toch al gehad!? Ik biljart vanaf mijn 10e jaar!! 

Mag ik zeggen dat biljarten over je hele leven bekeken in feite je grootste hobby is? 
Ja, alhoewel ik wel vind dat dat de laatste jaren wel wat minder is geworden. Dat heeft veel te 
maken met dat hele gedoe rondom de JMH. 

Het is duidelijk dat Moira een grote rol heeft gespeeld. Hoe verliep de eerste kennismaking? 
Na de tijd in de Papengas (van 10 tot 14) en De Gouden Leeuw waar ik als 16-jarige wel een 
beetje was uitgeleerd, ging ik op advies van mijn vader naar Moira – waar heel wat zeer 
goede biljarters speelden zoals Gerrit Dappers en Chris Roos – om daar op audiëntie te gaan 
bij Gerrit Samson die na een paar slimme vragen al snel genoeg wist en het helemaal in me 
zag zitten. Gerrit beloofde me zelfs 10 lessen van Jos Bongers als ik bij Moira in de 
vereniging zou komen. Al snel werd ik aan een aantal mensen voorgesteld en kwam ik op 
mijn verzoek in het team van Theo Derksen van wie ik veel kon leren omdat hij kader 38/2 
speelde. Van dat team maakte ook Gerrit Samson deel uit. 

In 1988 Moira 2 kampioen (Andre, G. Samson, J. Buil, D. Arkenbout en Frans L. (res.) 
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André een tweede McEnroe 

Bij biljarten spelen motivatie en techniek een grote rol. Hoe verhouden die twee zich tot 
elkaar bij jou? 
De motivatie om te oefenen en te trainen heb ik van nature. Ik had ook niet ontzettend veel 
trainingsarbeid nodig om vooruit te komen. Je kunt het een beetje vergelijken met het tijdperk 
Lendl en McEnroe. Lendl was het trainingsbeest - dat is een beetje Sven en ik was meer 
McEnroe. Van nature met minder training toch ook redelijk goede prestaties neerzetten. De 
techniek heb ik gekregen door de vele lessen van Jos Bongers. Die heeft me de fijne kneepjes 
bijgebracht. 

André, je hebt in je leven een enorm aantal titels in de wacht gesleept. We komen daar straks 
nog op terug. Hoe komt het toch dat relatief vaak dezelfde namen terugkeren als kampioenen? 
Kun je dat uitleggen? 
Ik heb vaker overwogen om een psychologisch boek over biljarten te schrijven. Weet je, 
buiten de techniek en de uitvoering spelen een heleboel andere factoren mee. Je moet 
uiteraard de techniek hebben, - dat op de eerste plaats en doorzettingsvermogen. Maar 
daarnaast is heel erg van belang je adaptability. Hoe goed kun je je aanpassen aan de tafel en 
de omstandigheden. Verder de eigen motivatie om te willen winnen. Ook het mentale deel is 
belangrijk: nooit opgeven, strijden tot het eind. Je afsluiten van hetgeen je opponent doet. 
Concentreer je op het maken van je eigen punten. Daar heb je controle over, op de rest heb je 
geen invloed. Als alle bovenstaande factoren bij elkaar komen, staat de echte kampioen voor 
je. Tot slot nog een paar tips: ga als speler zitten op een plaats waar je niet afgeleid wordt 
zodat je je goed kunt concentreren. Nooit laten merken aan je tegenstander hoe je je op een 
bepaald moment voelt! 

André een ware kampioen 

We komen terug op je talrijke kampioenschappen. We sommen ze even op. 
Zeven keer Nederlands politiekampioen, zo’n tien keer districtskampioen, twee keer 
landskampioen en elf keer clubkampioen! (je leest het goed) 

Zomaar een greep uit al die clubkampioenschappen, Andre Clubkampioen (4e keer) in 1994 
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Welke twee waren voor jou het mooist en waarom? 
NK AK 38/2 in 2002. Heel speciaal vanwege zijn grote emotionele waarde omdat ik dit 
kampioenschap alsnog heb kunnen geven aan mijn vader die een aantal jaren daarvoor was 
overleden. Iets wat me tijdens zijn leven nooit was gelukt. En op de tweede plaats nog een 
keer NK AK 38/2 in 2002. Er telt voor mij maar eentje, de rest telt niet, stelt niets voor. Die 
zijn uitwisselbaar. 

Mooiste herinnering aan biljarten, waarop je het meest trots bent en waarom? 
Dat is bij hetzelfde kampioenschap in 2002. Dat heeft te maken met hoe ik kampioen werd. In 
de voorlaatste ronde die op twee tafels tegelijk werd gespeeld stond mijn enige overgebleven 
concurrent, die moest winnen om nog kans te maken, op de andere tafel te spelen. Hij won de 
partij snel in 6 beurten en ikzelf stond op verlies. Mijn tegenstander maakte het uit en ik 
moest er nog 87!  Ik dacht bij mezelf, het gaat me toch niet gebeuren dat ik geen Nederlands 
kampioen word. Dus ik ging naar de plee en zeg: “Pa, je moet me helpen!” En ik loop naar de 
tafel en maak er 87 en speel gelijk. Zo bleef mijn ene punt voorsprong gehandhaafd. In de 
finale tegen hem heb ik vervolgens een potje ‘catenaccio’ gespeeld waar de honden geen 
brood van lusten. Zijn tegenstander Ludie Keuten met ingetrokken keutel achterlatend. (FL) 

In Moira-Nieuws van 2002 volop aandacht voor Andre’s prachtige prestatie  
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Bloedstollend… 

Een tweede onvergetelijke herinnering komt uit het Biljartpaleis. Ons Moira-team met Gerrit 
Samson, John Buil en ik- zei-de-gek trad aan tegen het team van het Biljartpaleis met Gerard 
Dappers. Gerrit meldt dat hij wegens omstandigheden wat later zou komen. Ik begin vast de 
partij tegen Dappers en Dappers mist de acquitstoot. Ik ga naar de tafel en maak met 220 
caramboles de partij in 22 minuten in 1 beurt uit. Op dat moment komt Gerrit Samson binnen 
die zegt: “Goh, ik ben wat later, maar waarom zijn jullie nog niet begonnen?”  Ik zeg: “Gerrit, 
hij is al uit!” 

Wat was voor jou het absolute dieptepunt van je leven? 
De dood van mijn vader in 1996. En heel kort geleden nog de dood van Gerard Brans. Ik snap 
nog niet hoe ik het voor mekaar heb gekregen. Ik werd om iets voor achten gebeld, ik stond in 
Akersloot om les te geven en Lukas belde. Gezien het tijdstip voelde ik al dat er iets niet goed 
was. Lukas bracht vervolgens de onheilstijding. De wereld stond voor me stil. Ik vroeg of het 
goed was dat ik ’s avonds even langskwam. Ondanks de ontzetting die ik voelde heb ik die 
dag toch nog “gewoon” lesgegeven. Blijkbaar heb ik ook toen knoppen gevonden om dingen 
uit te schakelen zodat ik eerst de dingen kon doen die ik moest doen. Eenmaal op weg naar 
Trees heb ik een potje zitten huilen. Alle emoties kwamen eruit. Mijn echte vader staat 
uiteraard hoog, maar kort daarna komt beslist Gerard! 

Waarop ben je het meest trots in je leven? 
(Na enig nadenken) Ik denk wel dat mijn bevordering tot leidinggevende bij de recherche mij 
een heel grote boost heeft gegeven. Omdat mijn vader er zó in had geïnvesteerd om ons te 
laten studeren, wilde ik hem de beloning geven die hijzelf nooit heeft gekregen. Hij wilde zelf 
chef-kok worden, maar dat mocht hij niet van zijn moeder. 

Wat is voor jou het absolute hoogtepunt in je leven? 
De studie aan de FBI Academy waar ik als leidinggevende naar toe mocht na een strenge 
selectie, in combinatie met de huwelijksvoltrekking in Quantico. 

In de Gelderlander 
verscheen in 2008  
een mooi artikel van 
Annemarie Haverkamp 
n.a.v. Andre’s studiereis
naar Amerika.

Uiteraard met een 
pakkende kop. 
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Als je alles mocht overdoen, wat zou je dan beslist anders doen? 
(Heel kordaat) Niks! Ik zou niks anders doen, want de beslissing om dingen te doen neem je 
op dát tijdstip en onder díé omstandigheden. Daar moet je nooit spijt van hebben. Kijk, dat het 
tegen kan vallen, dat is uiteraard een tweede. Maar spijt hebben van een beslissing? Nee! 

Stel, je bent minister-president van dit land. Wat zouden je hoofdprioriteiten zijn? 
Op de eerste plaats loonnivellering en vermogensnivellering. Verder zou ik de FIOD acuut de 
opdracht geven om alle toeslagenslachtoffers terug te betalen. Tot slot zou ik de 
belastingwetgeving willen veranderen.  

Grootste toekomstwens? 
Dat mijn zoon en dochter goed terechtkomen in deze maatschappij. Dus het geluk van de 
kinderen. 

NEC kan er niks van 

André, tot slot wil ik je enkele dilemma’s voorleggen: 

... NEC of Ajax? Ajax, want NEC lijkt heel erg op niks. 
… Pogba of Frenkie de Jong? Frenkie de Jong. Pogba is gewoon een drol van een voetballer. 
Die is overal al weggeschopt. 
… Frenkie de Jong of Kevin de Bruine? Frenkie, in hem zie ik een moderne versie van 
Cruijff. 
… Een Maserati of een schitterende nieuwe keu? Een schitterende nieuwe keu, want met een 
Maserati kan ik nergens rijden. 
… Jaspers of Ceulemans? (Na lang aarzelen) Dat is echt een dilemma. Ik denk, gezien z’n 
conduitestaat Ceulemans. 
… Usain Bolt of Max Verstappen? Max. Max is een ongeleid projectiel die alles doet om die 
race te winnen. Met atletiek heb ik wat minder. 
… USA of Nederland? Toch wel Nederland. Nederland is warmer in de omgang. USA een 
beetje gemaakt polite. 
… Er altijd goed en jong uit blijven zien of … gewoon zoals iedereen ouder worden en 10 
jaar extra leven? Het laatste, gewoon leven met de gebreken die horen bij het ouder worden. 

André, hartelijk bedankt voor je openhartige antwoorden en de spontane medewerking! 

Frans Lauret 

 Foto Gerard Verschooten (De Gelderlander) 
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In memoriam Jan Schaepkens (1939-2021) 
Vorig jaar overleed Jan Schaepkens, erelid en mede-oprichter van onze vereniging. In de Special  
over Gerard Brans hebben we er daar kort nog  aandacht aan geschonken.Met een paar persoonlijke 
woorden en een paar foto’s uit het Moira-Archief wil ik nogmaals stilstaan bij zijn overlijden.  

Toen ik bij Moira lid werd in de 85-er jaren zijn er gelijk een aantal leden waar ik een bijzondere klik 
mee had. Jan Schaepkens was daar een van, hij had een bijzondere humor en kon breeduit verhalen 
vertellen over zijn busreizen als reisleider of als leraar bij Schoevers. Ik heb nog samen met Jan in het 
bestuur gezeten, Jan de secretaris-penningmeester met de puntjes op de i, en altijd zorgzaam over de 
clubkas. Als we extra geld nodig hadden dan organiseerde Jan wel een of andere activiteit.  

Ik herinner me nog de organisatie van een Rommelmarkt, waar leden zijn of haar “prullaria” konden 
inbrengen, tot eer en glorie van de Club Moira om de clubkas te spekken. Zo spaarden we voor een 
reisje met de bus of een jubileumfeest. Kom daar nou eens om sparen voor iets bijzonders. Een tijdje 
woonden we allebei in Hatert op korte afstand van elkaar. Ook toen Jan en Eva naar Elst verhuisden 
hielden we contact. Bij Jan had ik altijd een luisterend oor, als ik ergens mee zat betreffende de 
biljartclub. Hij bezocht trouw de Algemene Vergaderingen en deed mee met de 
Clubkampioenschappen, de laatste jaren werd dat wel wat minder. Eerst op de fiets, dan per scooter en 
later met de e-bike. Als Jan meedeed hield hij die gedrevenheid van vroeger toen hij fraaie successen 
behaalde met een team of persoonlijk. Zoals in 1981 toen hij Gewestelijk Kampioen werd met 
Driebanden Tweede Klasse, en een 8-ste plaats behaalde op het NK in Leeuwarden (foto). 

Hans Spaans 

1973 G. Samson, M. Strik, T. Boudewijn, Jan S.     Jan Schaepkens (rechtsboven) NK in Leeuwarden. 

1990 Onderlinge bij Cafe Samson    Damsumultaan Sander Spaans bij 30-jarig bestaan 
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In memoriam George Supusepa (1957-2022) 
Dit jaar overleed nog een oud Moira-lid, George Supusepa. Hij was al enige tijd ernstig ziek. Tijdens 
het afscheid van Gerard Brans bij de Jan Massinkhal heb ik hem nog kort gesproken. Vlak voor zijn 
overlijden heeft hij nog afscheid genomen van zijn clubgenoten bij De Kaketoe waar hij de laatste 
jaren speelde. Jarenlang was hij lid van Moira en bekleedde ook bestuursfuncties.  

Een bestuursverkiezing herinner ik me nog heel goed, waar George bij betrokken was. Het betrof mijn 
eigen bestuursfunctie als Wedstrijleider tijdens de Algemene Vergadering in 1998.Na 9 jaar 
wedstrijdleider te zijn geweest hield ik het dit keer echt voor gezien.  

Het Moira-Nieuws: Notulen ALV 1998 
“Ik was aftredend en niet hetkiesbaar. Ondanks een dringende oproep, geen kandidaten. De voorzitter 
schetst een vereniging waar geen wedstrijdleider is. Weinig of geen coordinatie, ieder team voor zich, 
verenigingsbelang komt op de achtergrond. Ten langen leste stelt G. Supusepa zich beschikbaar om 
enkele taken van de wedstrijdleider voorlopig op zich te nemen. Einde citaat. 

Het Moira-Bestuur tijdens het 30-jarig bestaan.        George en de bandleider. 

Tijdens Laz-Toernooi bij La Zambomba    2009 - Clubkampioenschappen 
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Knbb Moira 1 Knbb Moira 2 Knbb Moira 3
lidnr. B1 Maandag lidnr.  B2 Maandag lidnr. C1 Vrijdag 
205310 Winfried Smolders      TL 106303 Harry Reinink          TL 150765 Wil Merx             TL
134785 Jean Verbeet 138298 Hans Spaans 106301 Frans Lauret
223827 Marien Gramser 147019 Kees Jaspers      147019 Kees Jaspers
229436 Peter Verhoeven 106301 Frans Lauret res. 106303 Harry Reinink res.
151022 Sven Nabuurs res. 150765 Wil Merx res. 225834 Piet Banken res.
157603 Joep vd Ven res. 165938 Ruth vd Bogaard res. 225510 Henk van Kouwen            res.

134785 Jean Verbeet kader 38/2   res.
152880 Frank de Bruijn libre        res.

Knbb Moira 4 Knbb Moira 5 Knbb Moira 6
lidnr. C1 Dinsdag lidnr. C1 Maandag lidnr. C2 Donderdag
106332 Harry Rullmann         TL 172841 Eef Schouten           TL 151022 Sven Nabuurs (bandst)     TL
106304 Gerard Samson 241074 Gerrie Buurman 261501 John Christ         
271555 Mari Strik 225834 Piet Banken 263560 Riley Albers
261501 John Christ res.    150765 Wil Merx res. 225834 Piet Banken res.
241074 Gerrie Buurman              res. 261501 John Christ res.    271555 Mari Strik res.
152880 Frank de Bruijn libre      res. 151022 Sven Nabuurs res. 222948 Jos Looijschelder              
170766 Chris Janssen libre          res.

Knbb Moira 7 Knbb Moira 8 Knbb Moira 9
lidnr. C2 Maandag lidnr. C2 Donderdag lidnr. C3 Donderdag
225510 Henk van Kouwen 213035 Andre Meijer (bandst) 261491 Vincent Kersten         TL
120142 Pia Helmich 277739 Walter Heijnen 261502 William Braam
165938 Ruth vd Bogaard          TL 210333 Peter Holstege           TL 265423 Gerard Hutting     
217754 Henk Scheepers 384039 Henny Jacobs 184303 Simon van den Dam
263560 Riley Albers res. 165938 Ruth vd Bogaard res. 383869 Harry Leenders res.
138298 Hans Spaans res. 263560 Riley Albers res. 384039 Henny Jacobs res.

383869 Harry Leenders res. 222948 Jos Looijschelder              res.
263560 Riley Albers res.

Knbb Moira 10 Knbb Moira 11
lidnr. C3 Donderdag lidnr. Bandstoten Vrijdag
120611 Addy Westrik 138298 Hans Spaans TL
108511 Marjan van Oostveen      TL 120611 Addy Westrik
384284 Jan Paul Slot 108511 Marjan van Oostveen
120142 Pia Helmich res. 263560 Riley Albers
261502 William Braam res.    150765 Wil Merx res.
265423 Gerard Hutting res. 172841 Eef Schouten res.
383869 Harry Leenders res. 165938 Ruth vd Bogaard             res.
263560 Riley Albers res. 217600 Sven Nabuurs res.

Knbb Moira Knbb Moira / Hartog Afdichtingssyst.

lidnr. 3e divisie Woensdag lidnr. Topteam 1e divisie     Zaterdag
157603 Joep van de Ven           TL 151022 Sven Nabuurs           TL
106544 Theo Willems 162865 Robert Prakke
205310 Winfried Smolders 171694 Cor van de Groep
123035 Andre Meijer 245237 Michael Woidowski
223827 Marien Gramser res. 216660 Jordy Kruijf res.
134785 Jean Verbeet res. 123035 Andre Meijer res.
151022 Sven Nabuurs res. 134785 Jean Verbeet res.

Teamindeling BV Moira 2022-2023
Status: Update 27-07-2022
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PK-Inschrijvingen Seizoen 2022-2023 
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Een spannend slot, verslag libre-competitie C3

Met Moira 8 hebben we een mooi seizoen beleefd in de Libre C3. Wel was het 
natuurlijk jammer dat de competitie onderbroken moest worden vanwege de 
coronamaatregelen. In tegenstelling tot verenigingen die een horecazaak als 
thuisbasis hebben konden Moira-leden tijdens die gedwongen onderbreking echter 
wél blijven biljarten in onze fraaie speelzaal. Zo konden we o.a. met ons team 
gezamenlijke oefenavonden organiseren. 

In het seizoen 21/22 hebben we in totaal 13 van de 24 geplande poulewedstrijden 
kunnen spelen. Vrijwel vanaf het begin verkeerde Moira 8 in de hoogste regionen 
van onze poule. In het voorjaar liepen we steeds verder uit op onze concurrenten en 
we leken moeiteloos kampioen te worden. Tot we het bericht kregen dat we 9 
wedstrijdpunten in mindering kregen. Walther, die vele jaren niet meer gebiljart had 
en voor ’t eerst weer competitie ging spelen, bleek namelijk veel beter dan vooraf 
ingeschat. En dat werd dus door de wedstrijdleiding niet gewaardeerd…Jammer 
natuurlijk, maar daardoor werd de competitie weer erg spannend.  

We stonden nog steeds aan de leiding, maar in onze laatste wedstrijd (tegen DLS 8) 
moesten we minimaal 28 punten halen om onze naaste concurrent (DLS 6) voor te 
blijven. De eerste twee partijen leverden 18 punten op en dus moest Simon het in de 
laatste ronde afmaken. Hij bezweek niet onder de druk, werkte een achterstand weg 
en sleepte zo de noodzakelijke tien punten binnen. We waren kampioen van poule 1 
met één punt voorsprong; hoe mooi kan het zijn! 

Play-off 

Leuke bijzonderheid: in het 
‘dreamteam’ (ofwel de meest 
waardevolle speler volgens 
Biljartpoint.nl) van onze poule, 
bezetten Vincent en William aan 
het einde van de competitie resp. 
de 5de en 7de plaats met ruim 96%. 

Play-off: 

Op 6 mei speelden we de play-off KNBB district Nijmegen in Zalencentrum De Kuul 
in Huissen, ook een prachtige locatie, tegen de winnaars van poule 2: De Kuul 8. 
Ook ditmaal was het een spannende strijd, die we uiteindelijk in ons voordeel wisten 
te beslechten. Na afloop hebben we nog gezellig nagepraat met onze tegenstanders. 
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Door dit resultaat mochten we door naar de finale van het Gewest Midden-
Nederland. Die vond plaats op 11 juni in het Billiardscenter in Uden, ook weer een 
mooie biljartaccommodatie. Vanaf 10 uur werd er hevig strijd geleverd in een toch 
ontspannen sfeer. We wisten vier partijen te winnen, waarmee we als derde 
eindigden. Helaas was dat net niet genoeg om ons te plaatsen voor de Landsfinale in 
Nieuwegein. Volgend jaar een nieuwe kans! 

Behalve dat we afgelopen seizoen lekker gespeeld hebben, zijn de meesten van ons 
er ook in geslaagd het moyenne te verbeteren. Het zou mooi zijn als dat komend 
seizoen ook weer lukt. Maar het belangrijkste doel blijft toch: het spelplezier 
behouden/vergroten. We kijken uit naar het nieuwe seizoen! 

Op de Algemene vergadering wilden William, Vincent en Gerard wel even poseren 
namens het succesvolle team Moira 8      foto: HS 

Moira 8  
Teamleider Vincent (14), William (9), Gerard (9), Simon (8), Walther (6) en John (2). 
Tussen haakjes het totaal van alle gespeelde partijen. 

Gerard Hutting 

10-5-2021 De Gelderlander
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Moira 7 Libre C2 Klasse-Kampioen Poule 2 

In de Play-offs kon Moira 7 het echter niet bolwerken tegen DWS Central 2. 

Een prima seizoen voor Moira 7 met Ruth van de Bogaard (TL), Henk van Kouwen en de 
reserves: Pia Helmich en Riley Albers (zie foto). Vaste speler Henk Scheepers ontbreekt op de 
foto. Ook hij deelt in het succes van het team, hij speelde 8 partijen mee.
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Verslag driebandenteam Moira 1 B2-klasse groep 1 
Na wisselvallig begin van het seizoen kwamen we als team steeds beter in vorm. In de eerste 
helft van de competitie wonnen we 6 van de 10 wedstrijden, grote overwinningen tegen de 
3Sprong2 (8-0), Boslust 8 (7-0) en DLS 4 (8-0), maar ook wel een paar flinke nederlagen, 
tegen ’t Klosje 1 (8-2), 3Sprong 3 (8-1). Maar mede dankzij 4 overwinningen op rij klommen 
we naar plek 3 op de ranglijst. Maar na de winst op Doorkijk (4-5) sloeg Corona toe op 8 
november. Dat betekende een hele lange winterslaap en heel veel geduld hebben. 

We mogen weer, de cafe’s gingen weer open. Traditiegetrouw gaan we met teamgenoten elk 
jaar tussen Kerst en Oud-en-Nieuw borrelen in een cafe. Vanwege Corona werd het uitgesteld 

tot 4 februari 2022. Dit keer in Beuningen, bij De Zaak, kon Harry ook eens met de fiets. 

Eindelijk op 9 maart mochten we weer biljarten bij West-End tegen Juliana 2 

We verloren met 8-1, waar Harry met een prachtig moyenne van 0.720, slechts genoegen 
moest nemen met dat ene extra puntje. Omdat de competitie vanwege Corona danig werd 
ingekort was de spirit er een beetje uit.  
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Kees kan dat ook, wel een hoog moyenne maar niet winnen 
Tegen Luctor 1 de latere kampioen, scoorde Kees zijn hoogste moyenne in een partij die hij 
overigens niet won. Tegen Paul Koks scoorde Kees 14 car. (21) in 19 beurten = 0.736). Hans 
scoorde zijn beste partij tegen Marco van Schijndec (Boslust). In de tweede helft boekten we 
nog maar 2 overwinningen tegen Boslust en de Doorkijk. 

Harry scoort een serie van 9 
Tegen Boslust zijn we altijd wel gemotiveerd en vooral Harry als hij de volgende dag weer 
heel vroeg op moet. Harry dacht: “Laat ik maar eens gek doen” en hij schoot uit zijn Ajax-slof 
en scoorde een schitterende serie van 9 op het scorebord en liet William Eijkhout van Boslust 
8 kansloos. (21-36 beurten, 0.583 gemiddeld). Ook Hans en invaller Wil hadden een aandeel 
in de winst van 6-3 tegen Boslust. Daarna wonnen we ook nog uit bij Doorkijk (8-0) winst.  

Na de laatste wedstrijd 3-5 nederlaag tegen de Klok-ko (3-5) werd de eindstand opgemaakt, 
een 5e plaats van de 11 teams met 80 punten uit 17 wedstrijden, ver achter de kampioen 
Luctor (101 ptn). Maar toch wel blij dat we de competitie konden uitspelen. Overigens, met 
die serie van 9 deelt Harry de 1e plaats op de Topscorelijst in Biljartpoint, samen met Martien 
van der Cruysen (’t Klosje). Op percentage is Harry de beste: 42.86 % (9 uit 21), tegen 
Martien: 36 % (9 uit 25). 

    Tussenstand nov. 2021         Eindstand 3bdn. B2 - Groep 1 

Van onze reserves krijgt Rob van Hulst een eervolle vermelding hij won alle 3 partijen, tegen 
Bart Aben (Luctor), Martijn Peters (Boslust) en Albert van der Wijst (Klok-ko), HS 4 en p.m. 
van 0.461. Wil Merx verloor beide partijen, maar scoorde wel 2 keer een extra punt voor ons 
team. En John Christ speelde 1 partij als invaller zonder winst en punten. Bedankt allemaal. 

Pers. Resultaten Ges. W.    Gelijk  Verlies HS Perc.       Beste Partij 
Harry Reinink  15 6 1 8 9 81.9 %     0.720 
Kees Jaspers  15 8 1 6 5 89.0 %  0.736 
Hans Spaans  15 9 0 6 4 92.2 %  0.500 

Hans Spaans, namens het driebandenteam Moira 1 
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Verslag Bandstootcompetitie door Hans Spaans
Half november, na 7 wedstrijden in de bandstootcompetitie zag het er nog helemaal niet naar 
uit dat een Moira-Team mee zou strijden om het Kampioenschap. Moira 10 (160 punten uit 7 
wedstrijden en Moira 11 (160 ptn. uit 6) stonden op de voorlaatste plaatsen 10e en 11e boven 
Kaketoe ’80 11 (144 uit 7). Moira 11 stond toen al 31 punten achter op koploper Woezik 5 
(191 uit 7). En toen ging het land weer op slot vanwege Corona. 

Maar het kan raar lopen in een seizoen met Corona. De biljartballen zijn rond en ook bij 
Bandstoten werd de competitie danig ingekort. In de 5 a 6 rondes die nog werden gespeeld, 
presteerde Moira 11 het om 4 keer de maximale score van 30 punten te behalen. En konden ze 
zich zelfs nog een nederlaag tegen concurrent Woezik 4 permitteren (29-20). De laatste 
competitiewedstrijd tegen Wester waren 27 punten voldoende voor het Kampioenschap. 

MOIRA 11 KAMPIOEN 

Een bijzondere prestatie van Moira 11 met Sven Nabuurs, Riley Albers, John Christ (TL) 
(foto) en de reserves Wil Merx, William Braam en Simon van Dam. Proficiat. 
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Verslag Bandstoten Moira 10
Als teamcaptain van het andere Bandstootteam Moira 10 had ik na 7 wedstrijden een ander 
doel voor ogen, zover mogelijk van die laatste plaats weg blijven. We hadden dit seizoen de 
pech dat Addy Westrik een belangrijke vaste speler, vanwege fysieke problemen de eerste 
wedstrijden niet inzetbaar was. Dit probeerden we met invallers zo goed mogelijk in te vullen. 
Zo konden we niet altijd optimaal presteren maar bleven we knokken voor een goed resultaat. 
In de eerste 7 wedstrijden wonnen we slechts 1 keer en speelden 2 keer gelijk. 
Beste resultaat tegen Kaketoe ’80 13 (30-24).  

Gedenkwaardige avond voor de team-captain in Woezik 
Op 15 oktober speelden we bij Woezik een bandstootwedstrijd, daar beleefde ik als Moira-
speler een bijzonder moment tijdens mijn partij tegen Andre Honing. Of ik mijn zoon Sander 
even wilde terugbellen. Ik onderbrak in overleg met de tegenstander even mijn partij en 
hoorde dat ik voor de eerste keer opa was geworden van kleindochter Sasha. Die avond heb  
ik de partij niet meer kunnen winnen en ging ik wat eerder weg om het kersverse kleinkind te 
bewonderen. Ook Marjan en Wil wonnen die avond niet en zo boekten we onze grootste 
nederlaag 30-17, maar toch zal ik die avond niet snel vergeten bij Zaal Verploegen in Woezik. 

Een paar keer gingen Marjan en ik met z’n tweeën op pad. Met wisselend succes maar ook 
met een paar mooie resultaten. Net voor Corona weer toesloeg half november, verloren 
Marjan en ik thuis in de Jan Massinkhal met 30-19 van Wester 3. En toen we eindelijk op 10 
maart, na een paar maanden weer mochten biljarten, speelden Marjan en ik opnieuw met z’n 
tweeën nu uit bij De Wester. En geloof het of niet maar nu wonnen we met 30-19, precies 
dezelfde uitslag maar nu in ons voordeel. Kijk dat geeft toch een kick, samen blijven knokken 
en dan zo’n beloning. Weer een plekje op de ranglijst gewonnen. 

De laatste wedstrijd van het seizoen speelden we bij de Kaketoe. We verloren met 26-21. 
Addy (foto) redde de eer met een overwinning. Marjan scoorde 7 punten. Hans (4) was niet 
opgewassen tegen een ontketende Erwin van der Hoogen, die de laatste wedstrijd van hem en 
van deze locatie in Café De Kaketoe met een overwinning wilde afsluiten. 

Addy red de eer tegen Wilja Koopmanschap. 
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Afscheid van Café de Kaketoe…

Selvie met Moira 10 na onze laatste wedstrijd bij De Kaketoe, Addy, Marjan en Hans 

Na de laatste wedstrijd komt het besef echt binnen, Café De Kaketoe gaat sluiten. We zullen 
de mooie herinneringen blijven koesteren. Ik denk aan de oude kroegbaas Willy Hoogveld, 
die het jeugdbiljarten stimuleerde. Na zijn plotseling overlijden hebben Trudy en Richard het 
Cafe met enthousiasme voortgezet. Van alles werd er georganiseerd, wedstrijden met vele 
toppers uit de biljartwereld. Vele PK- en Competitiewedstrijden werden er gespeeld. 
Districtsfinales in  allerlei spelsoorten. Persoonlijk denk ik nog met veel voldoening aan het 
Kaketoe-Toernooi in de jaren ‘80 en ‘90, waar we met vele Moira-teams mooie successen 
vierden. Ja een bijzonder Café is niet meer. 

Dag Biljartcentrum Kaketoe, Trudy, Richard en alle biljarters, alle goeds gewenst… 

Hans Spaans 
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Verslag van de Wedstrijdleider 2021-2022 
Resultaten Moira-Teams: 
Moira 8 (Libre C3-Klasse, poule 1) behaalde het beste team-resultaat van dit seizoen. Ze 
werden met 353 punten (93.81%), uit 13 wedstrijden kampioen, 1 punt meer dan DLS 6. In de 
Play-offs versloegen ze De Kuul 8 met 30-24. In de Gewestelijke Finale op 11 juni behaalde  
Moira 8 een 3e plaats, net niet genoeg voor het NK. Ook het Bandstootteam Moira 11 werd 
na een geweldige inhaalrace in de 2e helft van de competitie districtkampioen, helaas is nog 
geen vervolg in het Gewest. Verder werd ook Moira 7 kampioen (libre C2-Klasse, poule 2), 
maar ze verloren in de Play-offs van DWS Central met 30-15. 

Alle resulaten van de Moira-teams op een rij: 
Driebanden B2-klasse: Moira 1 behaalde een 5e plaats in poule 1. 
Libre C1-klasse : Moira 5 derde, Moira 4 vijfde en Moira 3 zevende. 
Libre C2-klasse : Moira 7 kampioen (poule 2), verloor play-off. 

Moira 6 werd 3e (poule 1). 
Libre C3-klasse: Moira 8 Districtskampioen, 3e plaats Gewest. 

Moira 9 werd 4e (poule 2).  
Bandstootcompetitie:  Moira 11 Districtskampioen, Moira 10 werd 8e. 
Driebanden Groot A-Comp. Moira 12 eindigde op een 3e plaats. 
Driebanden Groot 3e Div.  Moira behaalde een 2e plaats in poule 6. 
Kadercompetitie: Moira kaderteam, 3e plaats in poule 6. 
Topteamcompetitie (1e div.): Moira / Hartog Afdichtingssystemen legt beslag op de 3e plaats. 

PK-Resultaten 2021-2022 
• John Christ Districtskampioen Libre 2e klasse. In Gewestelijke finale slechts 4e.
• Jean Verbeet Gewestelijke kampioen Driebanden Groot Overgangsklasse met super

moyenne. Tijdens het NK was de vorm iets minder en dat leverde een 8ste plaats op.
• Jean Verbeet werd ook Districtkampioen Driebanden Klein 1ste klasse.
• Sven Nabuurs 5e plaats NK Ankerkader 47/2.
• Riley Albers Gewestelijk kampioen Libre 4e klasse en mooie 4e plaats NK. Promotie

3e klasse.
• Daan Glissenaar Nederlands Kampioen Libre topklasse.
• Op het NK Libre Groot 28-29 mei in Siebengewald werd Sven Nabuurs 5e en Robert

Prakke 7e.
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Aantal sfeerfoto’s tijdens PK-wedstrijden:       Riley Albers 4e Plaats NK 

8-10 April. Westerhaar NF Libre Klein 4e Klasse.        Foto: Kulturhus de Klaampe 

     Sven Nabuurs 5e plaats NK AK 47/2 

6-8 mei, NK AK 47/2 Rosmalen BV Hazelaar.      Foto: Henry Thijssen 

28-29 mei. NK Libre Groot. Sven Nabuurs en Robert Prakke in actie

Foto Jan Rosmuller van de Biljartballen Krant, website Carambole.nl 
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Daan Glissenaar  
Kampioen van Nederland (mei 2022) 

Libre Klein Topklasse 

Tekst en foto’s: BV Jacobswoude / Piet Witteman 

Eindstand: Pnt. Car. Brt. Moy. HS P.Moy.

1 Daan Glissenaar, Venlo 8 1.261 25 50,440 287 150,000 

2 Willy Rooijendijk, Heesch 6 1.256 24 52,333 241 100,000 

3 Gerard Johler, Gouderak 6 1.332 30 44,400 279 100,000 

4 Jurgen Toorneman, Hattem 6 1.121 32 35,031 279 150,000 

5 Theo Zwarthoed, Asperen 2 643 30 21,433 227 75,000 

6 Ben Duivenvoorde, Voorhout 2 470 29 16,206 123 30,000 
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Spectaculaire Max en de tweestrijd tussen Wout en Mathieu 

Daar is weer mijn jaarlijks terugkerende column, heerlijk wederom bij het zwembad van een 
prima hotel ergens ten zuiden van Malaga, een plaats waar een Nederlandse volkszanger, die 
ooit bekroond is met de titel beste zaalvoetballer ter wereld, ook een appartement bezit en ik 
snap wel waarom. Ik hoor wel van jullie wie weet wie het is. 
Uiteraard ga ik het weer over sport hebben want er is weer heel veel gebeurd op dat gebied en 
wat zal er nog veel gebeuren de komende maanden. Na 2 jaar kommer en kwel voor de 
toeschouwers die soms helemaal niet en soms mondjesmaat toegelaten werden bij 
sportwedstrijden, konden de sportwedstrijden het publiek weer volledig welkom heten, zoals 
het hoort, voor een leeg stadion voetballen of een wielerkoers zonder dat gekke enthousiaste 
fanatieke wielerpubliek of rondjes schaatsen in Thialf  waar het beste schaatspubliek  ter 
wereld ook niet aanwezig kon zijn is als Bert zonder Ernie, Jip zonder Janneke, Simon zonder 
Garfunkel, niets dus. De frustratie van zwabber coronabeleid werd vooral zichtbaar in de 
voetbalstadions, veel randdebielen konden zich niet meer inhouden, massa’s volle bekers met 
bier vlogen van de tribunes, toch zonde met deze bierprijzen. Wat zou meer kosten, stoppen 
met verkoop van bier in het stadion of de boete die de thuisspelende club weer krijgt? Ik weet 
het wel. 

In de sportwereld heeft Nederland altijd volop gestreden in vele takken van sport om de 
wereldtitel, meer dan een eeuw sport heeft Nederland honderden wereldtitels opgeleverd, op 
12 dec. 2021 kwam daar weer 1 bij in een sport waar Nederland nooit succesvol in geweest is, 
de FM-1 autosport, de snelste bolides ter wereld, een sport die honderden miljoenen 
aanhangers heeft over de hele wereld, van Australië tot Saudi-Arabië van USA tot Monaco en 
uiteraard Nederland. Nederland is Max Verstappen en race-gek geworden, inclusief mijzelf, 
een adembenemende strijd tussen zittende en 7-voudige Wereldkampioen Lewis Hamilton en 
Max Verstappen. Een kampioenschap die volgens de kenners het mooiste, meest spannendste 
bizarre en knotsgekke kampioenschap was ooit. 22 races overal ter wereld en pas in de 
allerlaatste ronde van de laatste Grand prix beslist, Max wereldkampioen. Het hele jaar heb ik 
de races gekeken bij mijn zwager hier in Beuningen, hij is kenner en al 30 jaar echte 
liefhebber, we hebben ons nooit verveeld en zaten veelvuldig op het puntje van de stoel en af 
en toe vlogen er ook wat scheldwoorden de woonkamer door, ik heb veel van hem 
geleerd over strategie, kwalificaties, undercut, pitstops, bandenkeuze en nog veel meer. Op 12 
december hebben we na de race de polonaise gelopen met een glas champagne. En dan heb ik 
het nog niet eens gehad over Zandvoort waar een kolkende oranje massa Max de race zag 
winnen, het circuit waar 36 jaar lang geen Nederlandse grand prix meer is verreden. Het 
nieuwe seizoen is ook in de zomerstop en ik voorspel een 2e wereldtitel voor Max. 

Laat ik het ook heel kort hebben over het met corruptie vol gegoten WK-voetbal later dit jaar 
gehouden wordt in Qatar, een plek waar we zo’n eindtoernooi nooit zouden mogen houden. 
De FIFA-bobo’s waren in 2010 maar voor 1 ding gevoelig bij de toewijzing aan Qatar, hoe 
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vul ik het best mijn zakken. Toen het in 2010 toegewezen werd aan dit corrupte, 
mensenrechten schendende en vrouwonvriendelijke land had de hele wereld meteen moeten 
opstaan en niet zoals nu de laatste 2 jaar dat Jan en alleman aan het toeteren zijn, het helpt 
geen bal, symbool politiek. Op 21 november speelt Nederland het openingsduel tegen 
Senegal. Mijn voorspelling, Brazilië wereldkampioen. 

Tweestrijd tussen twee wielerfenomenen 
Mijn hoofdverhaal van mijn jaarlijkse bijdrage voor ons mooie clubblad (veel dank Hans en 
Frans) gaat over een boek die ik in Spanje gelezen heb, de tweestrijd tussen 2 wieler 
fenomenen, Wout van Aert en Mathieu vd Poel (vanaf nu, WA en MP) behorend tot de 
allerbeste in het profpeloton, 2 generatiegenoten. MP zoon van Adrie, zelf een begenadigd 
wielrenner in zijn tijd en o.a. winnaar van de Ronde van Vlaanderen en getrouwd met de 
dochter van misschien wel de aller populairste Franse renner ooit, Poulidor, poepoe genoemd. 
De eeuwige 2e in de Tour de France en nooit de gele trui gedragen. De familie woont al sinds 
jaar en dag net over de grens in België, de streek waar ook ene WA geboren is. WA blijkt 
allerlei takken in zijn stamboom te hebben die begonnen in Nederland. In 2006 kwamen de 2 
kereltjes elkaar voor het eerst tegen in een veldcross. MP was als peuter al niet van de fiets te 
slaan, zijn vader vond het geweldig, hij zag al snel dat dit kereltje barste van het talent, de 
beste wielergenen van hem en opa Poepoe, iets wat bij WA ook volop aanwezig blijkt te zijn.  

Elk weekend kwamen ze elkaar tegen, jaar 
in jaar uit, soms even niet vanwege een 
leeftijdsverschil van een paar maanden dan 
zat WA even in een categorie hoger. WA 
en MP staken er met kop en schouders 
boven de rest uit. Soms in een seizoen 
wonnen de 2 samen 90-95 procent van de 
koersen, meestal MP, van de prille jeugd 
naar de junioren, liefhebbers, beloften en 
uiteindelijk elite. WA bleef in gewicht en 
lengte achter bij de rest totdat hij later 
ineens een groeispurt kreeg en meer 
spiermassa, hij begon ook meer te winnen 
van MP, maar de balans bleef in het 
voordeel van MP. Ook bij mondiale 
titelgevechten stuwden ze elkaar naar grote 
hoogten, beide wisten dat ze elkaar nodig 
hadden om beter te worden, de wielersport 
smulde van deze tweestrijd, het beste van 
het beste. Toch liep niet alles parallel in 
hun carrière, WA zocht wat eerder de weg 
op, terwijl MP een droom had, Olympisch 
kampioen worden op de moutainbike. Hij 
was er klaar voor in Tokio maar we weten 
hoe dat dramatisch afliep voor hem.

Adrie was in alles zijn steun en toeverlaat en adviseur, in hoeverre dat nut had, MP is bij tijd 
en wijle zeer eigenzinnig, iets wat hij nu veel minder heeft. MP was 19 toen hij prof werd, 
zijn eerste WK-veldrijden won hij gelijk terwijl hij nog voor de beloften uit mocht komen, hij 
koos zelfverzekerd voor de profs. In 6 jaar verdeelden ze beide de wereldtitels. 

37



Op de weg werden ze langzamerhand ook geduchte tegenstanders, WA won mooie koersen, 
Milaan san Remo, Strade Bianci, Kampioenschap van België zowel op de weg als tijdrijder. 
Tal van etappes won hij in kleine en grote ronden, ook de Tour de France. MP volgde snel en 
won ook monumenten zoals een krankzinnige zege voor eigen publiek in de Amstel Gold 
Race, de Strade Bianci en inmiddels 2x Vlaanderens mooiste de Ronde van Vlaanderen, de 
belangrijkste koers voor de Belgen. Vooral de editie van 2020 was er 1 die elke 
wielersupporter op het puntje van de stoel deed belanden, een droomfinale met de grote 3, 
wereldkampioen Allaphilippe, WA en MP. Met nog 25 km te gaan ontweken de 2 
veldstylisten nog net een plotseling stilstaande motor, stuiterbal Allaphilippe knalde er tegen 
aan en vloog over de kop, einde koers. Het werd een gedenkwaardige sprint in Oudenaarde, 
de Belgen rekenden zich rijk. Normaal gesproken is WA iets rapper, behalve deze middag, 
MP had 1x de wijze raad van zijn ploegleiding gevolgd, laat het tempo zakken tot ongeveer 
30km per uur, ga op kop en probeer niet eerder dan 200 meter voor de meet als eerste te 
reageren, alles liep volgens plan, MP won met een banddikte. 

Misschien wel zijn mooiste zege was een etappe in de Tour van 2021, hij pakte in stijl de 2e 
etappe met een machtige versnelling heuvel op, met voldoende seconden om ook de gele trui 
te pakken, met zijn handen gericht naar de hemel, ter ere aan zijn net overleden opa Poepoe, 
een prachtige eerbetoon dat ook in Frankrijk veel los maakte. Het is niet moeilijk te 
voorspellen dat deze 2 geweldenaren nog vele mooie prijzen zullen pakken (iets wat WA al 
weer heeft gedaan in de Tour editie van dit jaar). Of ze ooit kunnen strijden om de Tour de 
France te kunnen winnen dan zullen ze gerichter moeten trainen, op hoogte en MP zal zijn 
tijdrit nog moeten bijschaven, maar het aller moeilijkste is om toch wat kilootjes kwijt te 
raken (ze zijn beide te zwaar om elke bergetappe voorin te zitten) en dat zonder spiermassa te 
verliezen. De vraag is willen ze dat ook, of ligt hun hart bij de koersen die ze nu rijden, de 
wielerwereld zou het mooi vinden om deze 2 kanjers te zien strijden om de winst in de Tour, 
de cirkel zou rond zijn, het begon allemaal in 2006. 

Fijne zomer nog allemaal en tot in het nieuwe biljartseizoen.      Harry Reinink 

April 2022. Harry in actie bij De Doorkijk, 21-39 brt. 0.538, HS 4, 0-8 winst 
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Eerst een terugblik naar het Clubkampioenschap van 2021. Toen was er helaas 
geen ruimte meer in het Moira-Nieuws om hier aandacht aan te besteden. Dus 
zetten we Piet Banken nu nog even in het zonnetje met de wisselbokaal. 

PIET BANKEN CLUBKAMPIOEN 2021 

Een kort verslag van Sven: 

Zaterdag 3 juli 2021 in de Jan Massinkhal, 
was de finale van het clubkampioenschap 
2021 en Piet Banken heeft gewonnen. 

Hij wist in de kwartfinale William te 
verslaan. Daarna versloeg hij Sven in de 
halve finale en veegde ook Andre in de 
finale van de tafel. Terecht gewonnen, 
zeer sterk gespeeld.  

Ruth kwam maar nipt, misschien 1 
carambole, te kort om Andre in de halve 
finale te verslaan. Zou wel een mooie 
beloning zijn geweest voor zijn lekkere 
soep en broodjes tijdens de lunch.  

Bedankt Ruth. 
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UITSLAGEN KIKKERTOERNOOI CLUBKAMPIOENSCHAP 2022 
De laatste 12 spelers waren verdeeld over 4 poules van 3. Winnaar naar de halve finale. 

Poule 1 
- Eef Schouten (86%)
- Pia Helmich (93%,      (Halve Finale)
- Hans Spaans (83%)

Poule 3 
- Gerrie Buurman (83%, * (Halve Finale)
- Vincent Kersten (90%)
- Ruth vd Bogaard (75%)

Poule 2 
- Piet Banken (100%,  (Halve Finale)
- Addy Westrik (94%)
- Walther Heijen (62%)

Poule 4 
- Andre Meijer (87%)
- Sven Nabuurs (100% , (Halve Finale)
- Henny Jacobs (66%

*Beurten niet goed bijgehouden. Na overleg mag Gerrie naar de Halve Finale

De vier Finalisten in willekeurige volgorde, bereiden zich mentaal voor…. 

Halve Finale 1     Halve Finale 2 
Piet Banken – Pia Helmich             Gerrie Buurman – Sven Nabuurs 
63 % - 65 %              75 % - 100 %       
Pia nipt door naar finale. Sven maakte alle te maken caramboles ook finale. 
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De Finale gaat van start tussen Pia en Sven

Uitslag Finale: Pia Helmich  (90 %) - Sven Nabuurs (95%) 
Pia kwam 2 losse banders te kort. Sven kwam 1 losse bander en 1 driebander te 
kort. De losse banders wegen zwaarder dan de driebanders.    

Nog even rekenen door Sven (WL)  maar dan is het duidelijk:         Foto’s HS 

 Sven Nabuurs Clubkampioen 2022 
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Aandachtscirkels van Eberspächer   ingezonden door Sven

De zes aandachtscirkels, in 1972 geïntroduceerd door de Duitse hoogleraar en 
sportpsycholoog Eberspächer, bieden een kader om de verschillende typen doelen 
hiërarchisch te ordenen. Dit model ontbeert wetenschappelijke onderbouwing, maar in de 
praktijk is het een uitermate nuttig hulpmiddel om doelen en (gebrek aan) focus in kaart te 
brengen en bespreekbaar te maken. 

Cirkel #6  
In de buitenste cirkel #6 wordt het overkoepelende uitkomstdoel, een droom of wens 
bepaald. Daar bevindt zich dus de motor, of de bron van inspiratie (“purpose”). Sporters 
die zich in deze cirkel bevinden stellen zichzelf zinsvragen als: Wat wil ik? Wie wil ik zijn? 
Waar doe ik het allemaal voor? Je wilt winnen, olympisch kampioen of clubkampioen 
worden, je eigen grenzen verkennen en verleggen, iets unieks presteren, het verschil 
maken.  

Cirkel #5 
In cirkel #5 is de centrale vraag: Waarom wil ik dit? Je vraagt je af wat de gedroomde 
uitkomst je oplevert: medailles, geld, zelfvertrouwen, roem, aanzien, eigenwaarde, 
zingeving? Je kunt ook worden gedreven door verwachte uitkomsten bij falen. Je wilt 
bijvoorbeeld voorkomen dat je er niet meer bij hoort, je gezichtsverlies leidt, je ego wordt 
gekrenkt, of dierbare anderen je keuzes of gedrag afkeuren. 

Cirkel #4 
In cirkel #4 staat het prestatiedoel centraal. Aan welke standaard, of welk criterium, moet ik 
minimaal voldoen om de gedroomde uitkomst de bereiken? Welke tijd, afstand, hoogte, 
score, etc. moet ik realiseren? 

Cirkel #3 
In cirkel #3 komen de procesdoelen in beeld. Hoe ga je de beoogde standaard realiseren? 
Deze doelen betreffen de training en voorbereiding (zoals trainingschema’s en voeding) 
en de wedstrijd zelf (zoals tactiek, technische uitvoering en wedstrijdmentaliteit). 

Cirkel #2 
De procesdoelen in cirkel #2 richten zich op de omstandigheden. Je bedenkt hoe je zo 
effectief mogelijk kunt omgaan met omgevingsfactoren die de taakuitvoering zouden 
kunnen frustreren, waaronder weersomstandigheden, vijandig publiek, de scheidsrechter 
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en provocaties door tegenstanders. Mentale vaardigheden als visualiseren en van tevoren 
mogelijke scenario’s uitwerken, kunnen daarbij helpen. 

Cirkel #1 
Het effectief doorlopen van deze cirkels leidt uiteindelijk tot het geconcentreerd uitvoeren 
van de taken in cirkel #1. Sporters in cirkel #1 weten waarom ze het doen, wat ze moeten 
doen, en hoe ze het moeten doen. De heldere, uitdagende en haalbare doelen die ze 
hebben geformuleerd inspireren, geven richting, en voeden en versterken hun 
doorzettingsvermogen bij eventuele tegenslag. Ze zijn, kortom, meer gemotiveerd. Mede 
daarom zijn sporters in cirkel #1 gefocust en geconcentreerd met hun taak bezig, hun 
waarnemingen zijn zuiver en scherp, ze nemen beslissingen en voeren die ook uit. Kortom, 
ze presteren naar vermogen. 

De zes aandachtscirkels zijn oorspronkelijk bedoeld om problemen met aandacht en focus 
in kaart te brengen, maar kunnen daarbij als hulpmiddel fungeren om doelen te 
specificeren en hiërarchisch te ordenen. Dit impliceert dat doelen niet alleen motiveren; ze 
kunnen ook afleiden, wat vooral ongewenst is op belangrijke momenten in belangrijke 
wedstrijden. De sterkte en impact van afleidingen worden gecategoriseerd in omgekeerde 
volgorde als de doelen. Eberspächers (niet-wetenschappelijk onderbouwde) aanname is 
dat naarmate de sporter verder af is van het middelpunt, het in toenemende mate moeilijk 
wordt om terug te keren naar cirkel #1, dat wil zeggen, het geconcentreerd bezig zijn met 
de uitvoering van de taak. 

Sporters die zich in een finale laten afleiden door het slechte veld, de kou, of een 
ongelukkige beslissing van de scheidsrechter, bevinden zich in cirkel #2.  

Sporters in cirkel #3 zijn afgeleid door hun gedachten over de taakuitvoering of de gang 
van zaken tijdens de wedstrijd (bal uitgeslagen of overgeschoten, niet goed geanticipeerd, 
tegenstander blijkt sterker dan verwacht). Meer in het algemeen is er in het hoofd van de 
sporter in cirkel #3 een negatieve balans tussen “hoe het is” en “hoe het zou moeten zijn”. 
Amateur-golfers, bijvoorbeeld, vinden meestal dat ze op het niveau van hun handicap 
zouden moeten presteren, terwijl hun handicap hun perfecte ronde of beste prestatie ooit 
(“personal best”) representeert. De realiteit is derhalve dat ze na een rondje golf bijna altijd 
het gevoel hebben “onder hun niveau” te hebben gepresteerd. Golfers die deze gedachte 
al tijdens de ronde hebben, bevinden zich in cirkel #3. Daardoor wordt het voor hen alleen 
maar moeilijker om te presteren zoals het naar eigen verwachting “zou moeten zijn”.  

Sporters raken nog verder van de taakuitvoering af wanneer ze worden afgeleid door 
gedachten over winnen en verliezen, of ze hun prestatiedoel wel of niet gaan halen. Ze zijn 
dan beland in cirkel #4.  

Als ze zich vervolgens ook nog gaan bezighouden met de gevolgen daarvan, dan zijn ze 
verder afgedwaald naar cirkel #5. Bij het nemen van een cruciale penalty, bijvoorbeeld, 
denkt een voetballer in cirkel #5 aan de aanstaande overwinning, of aan een mogelijke 
“ramp” als uitschakeling. 

Het verst af van een effectieve taakuitvoering zijn de sporters die terecht zijn gekomen 
in cirkel #6. Zij stellen zich vragen als: Wat doe ik hier eigenlijk? Voor het formuleren van 
doelen is deze zinsvraag het belangrijkst. Immers, het antwoord is datgene waarvan je 
droomt, zoals het behalen van een olympische titel. Als dat op losse schroeven komt te 
staan, dan valt het fundament van je wens om te presteren weg; je haakt af. 
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Het doel van een mentale “cirkeltraining” is om de aandacht, focus en concentratie van 
sporters te versterken. Meer in het algemeen richt mentale training zich vaak op het 
aanleren, ontwikkelen, en onderhouden van vaardigheden die de sporter helpen om zich 
exclusief te richten op de onderhavige taak en zich niet te laten afleiden door storende 
externe factoren (zoals publiek, geluid en weersomstandigheden) of interne factoren 
(zoals angst, gedachten en fysiek ongemak). “Cirkeltraining” helpt sporters om tijdens de 
taakuitvoering in cirkel #1 te blijven (“focus”) of daar zo snel mogelijk naar terug te keren 
(“re-focussen”). 

Mentale training werkt en beklijft wellicht beter als ook de trainer en coach erbij worden 
betrokken, en in geval van de “cirkeltraining”, ook de medespelers. Sporters en teams 
hebben immers baat bij een soepel lopende communicatie, wat vooral handig is als de 
druk hoog is. Als het gedrag van een sporter doet vermoeden dat hij zich even niet in cirkel 
#1 bevindt, dan hoeft een coach of medespeler maar “Terug naar cirkel #1!” te roepen en 
de betreffende speler weet precies wat daarmee wordt bedoeld.  

Tijdens (mentale) trainingen en evaluaties kunnen de aandachtscirkels worden gebruikt 
om inzichtelijk te maken waar sporters op een bepaald moment waren met hun 
gedachten, bijvoorbeeld tijdens de wedstrijd toen er iets misging. Vanzelfsprekend moet 
dan vervolgens aandacht worden besteed aan de vraag hoe je dit een volgende keer kunt 
voorkomen. Echter, omdat afleidingen onvermijdelijk zijn, is het realistischer om je te 
richten op de vraag hoe je op het moment van afleiding zo snel mogelijk terugkeert naar 
#cirkel 1. Sportpsychologen kunnen je helpen om de daarvoor benodigde mentale 
vaardigheden (verder) te ontwikkelen.  

Welke afleidende gedachte houd je tegen om hiermee aan de slag te gaan? 

Foto Hans Spaans 
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Uit: De Gelderlander, dinsdag 4 januari 2022 
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